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SZAKMAI  BESZÁMOLÓ

1., Beszámoló

2013-ban összesen 72 kuvikot gyűrűztünk, 11 felnőttet és 61 fiókát. Összesen 15, ál-

talunk kihelyezett odúban költött kuvik, ez a kihelyezett odúk mintegy ötödét te-

szi ki.

Emellett 4 odúnkban szalakóták nevelték fel utódaikat, összesen 15 fiókát. Több 

helyen vörös vércsék költöttek, összesen 5 felnőttet és 9 fiókát gyűrűztünk meg. 

Egy helyen gyöngybaglyok foglalták el a számukra kihelyezett költőládát, ott 3 fi-

ókát jelöltünk meg. Érdekességként megemlítendő: egy odúnkban búbos banka 

költött, nyolc fiókát nevelt, több helyen seregélyek fészkeltek, egy helyen pedig 

valószínűleg füleskuvik.

2., Összegzés

2005 óta folyamatosan gyarapítjuk az odúparkot, ez idő alatt összesen 278 ku-

vikot, ebből 230 fiókát gyűrűztünk. 2010 óta az általunk kihelyezett mesterséges 

odúkban folyamatosan emelkedik a költések száma. Ez feltétlenül alátámasztja te-

vékenységünket.

3., Kötetlen beszélgetés

3.1., Hány füleskuvikot gyűrűztünk 2013-ban?

 Nullát.

3.2., Milyen a megkerülési arány?

 Kuvikból: 10 % alatti.

3.3., Voltak-e más „extrák” az odúkban?

 2013-ban nem, de előtte: nyuszt, házimacska, levelibéka, pele.

3.4., Köpetvizsgálatokat végeztünk-e?

 Az utóbbi években nem.

3.5., Miért nem gyűrűzünk tornyokban?

 Mert nincs kint ládánk; egy van Kiskunlacházán, ott egyszer volt gyb-költés, 

de évek óta galambok.

3.6., Tapasztaltuk-e idén hatását a rágcsálók széleskörű mérgezésének?

 Nem.
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3.7., Volt-e gond a hiedelemvilággal, az öreg emberekkel?

 Nem.

3.8., Gondoltunk-e arra, hogy a Madártani Egyesülettel közösen webkamerát 

helyezzünk ki egy odúba, vagy egyéb partnerségi kapcsolatra a MME-vel?

 Gondoltunk, de elakadt; kapcsolat annyi, hogy Csortos Csaba MMe-

tag, illetve gyűrűző.


